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FORESPØRGSEL til rådmanden for Sociale Forhold og Beskæftigelse vedr.  

Tabt Arbejdsfortjeneste 

 

Rådmanden bedes orientere om udviklingen i antallet af familier, der får dækket Tabt 
Arbejdsfortjeneste – og årsagerne til den store vækst. 

Hvilke problemer hos børn er i stor vækst? Hvilke udviklinger i skoler/institutioner har 
været konsekvens af væksten? 

Når forældrene bevilges dækning af Tabt Arbejdsfortjeneste, er det normalt fordi de må 
tage over, når skole eller institution ikke kan løfte opgaverne, som følger af barnets 
sygdom /handicap. 

Men bevillingen er jo normalt blot en lindring af de belastninger, som barnets lidelse 
påfører familien. 

Erfaringerne fra arbejdsgruppen Sagsbehandling for familier med børn med handicap er, 
at forældres arbejdsmarkedsdeltagelse er truet, når de er nødt til i arbejdstiden at tage sig 
af børnene grundet handicap eller sygdom. Har Socialforvaltningen klarlagt omfanget af 
dén problemstilling? 
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